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PROTOKOLL fört vid ERICSSON VÄST SENIORFÖRENINGS årsmöte 
den 5 februari 2020

Sammanträdesdata:
Plats: Konferensrum Sailor, nr 343119, Lindholmspiren 11, Göteborg.
Tid: kl 14.00

Närvarande: 66 medlemmar

Ordföranden Eira Hillerström hälsade alla välkomna och presenterade dagens 
föredragshållare, som var Thomas Andersson (Sector Manager RBS Control Software).

Thomas gav en intressant översikt om var Ericsson står i utvecklingen av 5G.

Ett referat från Thomas föredrag finns på länken
http://media.ericssonvastsen.se/2020/02/Anderson_5G-2020-02-05.pdf

1 Mötets öppnande
Ordföranden Eira Hillerström förklarade mötet öppnat.

2 Parentation
Ordföranden Eira Hillerström utlyste en tyst minut för att hedra de medlemmar som avlidit 
under året.

3 Val av ordförande och sekreterare för mötet
Till ordförande för mötet valdes Per Scherman och
till sekreterare för mötet valdes Annika Grönberg Johansson
varefter Per tog över ledningen av mötet.

4 Val av justerare och rösträknare
Till justerare tillika rösträknare valdes Hans-Christer Hansson och May-Lou Elgebrand.

5 Mötets behöriga utlysande
Mötet ansågs utlyst i behörig ordning.

6 Godkännande av dagordningen
Den föreslagna dagordningen godkändes.

7 Rättelse av föregående årsmötesprotokoll angående mandattider
I protokollet från årsmötet 2019 står motstridiga uppgifter om Eiras mandattid.
Rätt ska vara att Eira valdes som ordförande fram till årsmötet 2021.

8 Godkännande av verksamhetsberättelsen för 2019
8 a) genomgång
Årsberättelsen inklusive den från datorklubben, fanns tillgängliga i lokalen samt även på 
föreningens hemsida www.ericssonvastsen.se

Årsmötet ansåg dem därmed föredragna.

http://media.ericssonvastsen.se/2020/02/Anderson_5G-2020-02-05.pdf
http://ericssonvastsen.se/arsmotesprotokoll/
http://media.ericssonvastsen.se/2019/03/%C3%85rsm%C3%B6tesprotokoll-EVS-rev-D.pdf
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8 b) godkännande
Årsberättelserna godkändes i sin helhet.

9 Uppläsande och godkännande av kassa- och revisionsberättelse
9 a) genomgång av resultat- och balansräkning
Gilbert Markling presenterade årets utförda aktiviteter samt Resultat- och Balansräkning 
för år 2019.
Ericssons Väst Seniorförening har 214 medlemmar.

Det konstaterades att ekonomin är god.

Gilbert föreslog följande åtgärder för att ytterligare förbättra ekonomin:

- Färre möten under vår och höst

- Färre utskick med post

- Ställa in resor med få deltagare

- Vara mer aktiv när det gäller sponsring av resor

- Satsa mer på endagsresor

- Fler resor i Göteborg med omnejd

9 b) uppläsning av revisionsberättelsen
Tomas Danielson har tillsammans med revisor Reijo Heikkilä gjort revisionen.
Revisionsberättelsen omfattade tiden 2019-01-01 - 2019-12-31.
Tomas Danielson läste upp revisionsberättelsen och meddelade att revisorerna funnit 
räkenskaperna vara i god ordning och tillstyrkte att Resultat- och Balansräkningen 
godkändes och föreslog att resultatet överförs i ny räkning.
9 c) godkännande av resultat- och balansräkning
Resultat- och Balansräkningen godkändes.

10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
I enlighet med revisorernas förslag beslutade mötet enhälligt att bevilja styrelsens 
ledamöter ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattade.

11 Val av styrelse
Enligt revideringen av stadgarna vid årsmötet 2018 skall styrelsen bestå av en ordförande 
och 7 ordinarie ledamöter och inga suppleanter dvs. totalt 8 ordinarie ledamöter.

Eira Hillerström fick vid årsmötet 2019 mandat att vara ordförande fram till årsmötet 2021.

Greger Högberg,
Gilbert Markling och
Thomas Wedefalk
valdes vid årsmötet 2019 till ordinarie ledamöter på en tid av 2 år, dvs fram till årsmötet 
2021.

http://ericssonvastsen.se/stadgar/
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Enligt valberedningens förslag valdes

Annika Magnusson,
Eva Johansson,
Ingela Carlsson och
Lars Myrbäck 

till ordinarie ledamöter på en tid av 2 år, dvs fram till årsmötet 2022.

Den nya styrelsen presenterades:

Eira Hillerström 
(ordförande)

1 år kvar Vald fram till årsmötet 2021

Gilbert Markling 1 år kvar Vald fram till årsmötet 2021

Annika Magnusson Omval 2 år Vald fram till årsmötet 2022

Greger Högberg 1 år kvar Vald fram till årsmötet 2021

Lars Myrbäck Omval 2 år Vald fram till årsmötet 2022

Eva Johansson Omval 2 år Vald fram till årsmötet 2022

Ingela Carlsson Omval 2 år Vald fram till årsmötet 2022

Thomas Wedefalk 1 år kvar Vald fram till årsmötet 2021

Vilka som skall vara vice ordförande, kassör och sekreterare bestämmer styrelsen själv vid
det konstituerande styrelsemötet efter årsmötet

12 Val av två revisorer jämte två suppleanter
12 a) 2 revisorer
Tomas Danielson och Reijo Heikkilä omvaldes till revisorer för verksamhetsåret 2020.

12 b) 2 revisorssuppleanter
Ove Efraimsson och Lennart Johansson valdes till revisorssuppleanter för 
verksamhetsåret 2020

12 c) utpekande av sammankallande revisor
Tomas Danielson tog på sig att vara sammankallande.

13 Val av valberedning inför årsmötet 2020
13 a) 3 valberedningsledamöter
Till valberedningsledamöter valdes Hans Elgebrand , Merit Hellsmark och Conny 
Siverbäck.

13 b) utpekande av sammankallande ledamot
Merit Hellsmark tog på sig att vara sammankallande.
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14 Medlemsavgift
Styrelsen föreslog ingen höjning av årsavgiften.
Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2020 skall var 150 kronor.

Mötet förtydligade att alla som pensioneras från ”Ericsson-i-väst-företag” är välkomna som
medlemmar. Detta gäller även de på Saab AB som övertagits från Ericsson AB och sedan 
pensionerats från Saab AB.

Beslöts att även de som arbetat 20 år på Ericsson och som idag arbetar på RUAG AB, fd 
Saab Ericsson Space är välkomna som medlemmar.

15 Förslag till ersättningar
Enligt § 4 i stadgarna skall årsmötet besluta om ersättning till styrelsen och revisorerna.

Den totala ersättningen till styrelseledamöterna och revisorerna har de senare åren varit i 
storleksordning 16000 kronor/år och årsmötet beslöt att detta även skall gälla för 2020.

15 a) ersättning till styrelsen
Mötet beslutade att styrelsen själv får fördela ersättningen med hänsyn till 
styrelsemedlemmarnas utgifter och arbetsinsatser inom ovanstående ram.

15 b) ersättning till revisorerna
Mötet beslutade att styrelsen själv får fördela ersättningen med hänsyn till revisorernas 
utgifter och arbetsinsatser inom ovanstående ram.

16 Inkomna motioner
Inga motioner hade inkommit till mötet.

17 Övriga frågor.
17 a) medlemmarnas e-postadresser
Av både praktiska och ekonomiska anledningar kommer det fortsättningsvis inte längre att 
skickas ut kallelser och information om aktiviteter via post. All information inklusive 
kallelsen till nästa årsmöte kommer i stället skickas ut via e-post.

Enda undantaget är om en medlem uttryckligen begär att få informationen via vanlig post.

På hemsidan finns nu en ny flik där det fortlöpande noteras vilka utskick som gjorts som e-
post.

Den som inte tycker sig ha fått de mejl som listats bör skicka e-post om detta till 
per@scherman.nu.

17 b) information om föreningens hemsida och Facebook-sida
Föreningens hemsida hittar man här: www.ericssonvastsen.se
Facebookssidan heter EMW-pensionärer.

17 c) information om vårens planerade aktiviteter
Läs gärna om vårens program på föreningens hemsida www.ericssonvastsen.se
Besök på Falkenbergs revy är redan fullbokad
Längre fram kommer det vara studiebesök på GRYAB och
studiebesök på smalspårig järnväg i Munkedal

http://ericssonvastsen.se/besoksprogram/
http://ericssonvastsen.se/stadgar/
http://ericssonvastsen.se/senaste-utskick/
http://ericssonvastsen.se/stadgar/
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17 d) påminnelse om medlemsavgiften
Medlemsavgiften skall betalas senast 31 mars på föreningens bankgiro 451-3297.
När någon annan än medlemmen betalar kan det bli oklart vem betalningen avser.
Skriv därför alltid medlemmens namn som meddelande vid betalningen!

18 Mötets avslutande
Per Scherman förklarade mötet avslutat och meddelade att protokollet kommer att läggas 
ut på föreningens hemsida www.ericssonvastsen.se

Eira Hillerström framförde sitt tack till mötets ordförande och sekreterare samt 
överlämnade blombuketter som tack.
Tack riktades även till alla närvarande och mötet avslutades.

Efter mötet bjöds alla närvarande medlemmar på god landgång, dricka samt kaffe med 
kaka.
Allt frikostigt subventionerat av Ericsson.
Trevliga samtal med gamla arbetskamrater gjorde som vanligt årsmötet minnesvärt.

Vid protokollet: ….................................................................... .Annika Grönberg Johansson

Justeras: …....................................................................................Per Scherman 
(mötesordförande)

…...................................................................................................Hans-Christer Hansson

…...................................................................................................May-Lou Elgebrand

http://ericssonvastsen.se/arsmotesprotokoll/
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